
                                                                                                               ПО-86/31.10.24г. 

 

 

 
ПИТАНЕ 

 

от МИРОСЛАВ КОКАЛАРОВ – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 31.10.2024 г. 

 

 

 Уважаеми господин председател, уважаема госпожо зам.-кмет, 

 В понеделник изпратих писмено питане на имейл адреса на Община Габрово 

gabrovo@gabrovo.bg, но явно от доклада по питанията по някаква причина не е 

достигнал до Вас затова ще го задам в настоящата редовна сесия на Общински съвет. 

 Въпросът ми е относно Ваш отговор с изх. № ФС-01-01-27/16.02.2024 г. във връзка 

с мое предложение, в което в отговор на моето предложение, в последния абзац кметът 

на Община Габрово отговаря, че относно подрязване клоните на дървета надвиснали 

над алеята, както и окосяването дейностите са възложени на ОП „Благоустрояване“. 

 Питането ми е във връзка с това, че вече минаха 8 месеца откакто горецитираните 

в отговора дейности са възложени на ОП „Благоустрояване“, а по нищо на терен не личи 

да има извършени такива дейности. Цитираната в питането ми алея се използва 

буквално денонощно за преминаване на студенти ходещи на работа, настанени за 

живеене в корпус 6 или така известната Партийна школа на технически университет - 

Габрово. С оглед на безопасността и безспорният факт, че тази алея не е и осветена, за 

което също Община Габрово трябва да вземе мерки, преминаването на хора и студенти 

през алеята се превръща в цяло изпитание. Изправяйки студентите на нашия град пред 

такива изпитания намаляваме вероятността тези същите студенти да останат и да живеят 

след завършването си на територията на община Габрово, с което отпада шанса ние, 

заинтересованите и отговорни лица за развитието на общината да се борим с 

процъфтяващата към момента за съжаление демографска криза. 

 Заявявам желание да ми бъде отговорено устно и писмено на следващата 

редовна сесия на Общински съвет – Габрово. 

 Благодаря. 
 

mailto:Gabrovo@Gabrovo.bg


Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

                                                                                                                               ПО-86/28.11.24г. 

 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВO 

 

О Т Г О В О Р 

 

НА ПИТАНЕ НА Г-Н МИРОСЛАВ КОКАЛАРОВ ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 31.10.2024 Г. 

 

 
 Уважаеми господин председател, уважаема госпожо зам.-кмет, 

 В понеделник изпратих писмено питане на имейл адреса на Община Габрово 

gabrovo@gabrovo.bg, но явно от доклада по питанията по някаква причина не е достигнал до Вас 

затова ще го задам в настоящата редовна сесия на Общински съвет. 

 Въпросът ми е относно Ваш отговор с изх. № ФС-01-01-27/16.02.2024 г. във връзка с мое 

предложение, в което в отговор на моето предложение, в последния абзац кметът на Община 

Габрово отговаря, че относно подрязване клоните на дървета надвиснали над алеята, както и 

окосяването дейностите са възложени на ОП „Благоустрояване“. 

 Питането ми е във връзка с това, че вече минаха 8 месеца откакто горецитираните в 

отговора дейности са възложени на ОП „Благоустрояване“, а по нищо на терен не личи да има 

извършени такива дейности. Цитираната в питането ми алея се използва буквално денонощно за 

преминаване на студенти ходещи на работа, настанени за живеене в корпус 6 или така известната 

Партийна школа на технически университет - Габрово. С оглед на безопасността и безспорният 

факт, че тази алея не е и осветена, за което също Община Габрово трябва да вземе мерки, 

преминаването на хора и студенти през алеята се превръща в цяло изпитание. Изправяйки 

студентите на нашия град пред такива изпитания намаляваме вероятността тези същите студенти 

да останат и да живеят след завършването си на територията на община Габрово, с което отпада 

шанса ние, заинтересованите и отговорни лица за развитието на общината да се борим с 

процъфтяващата към момента за съжаление демографска криза. 

 Заявявам желание да ми бъде отговорено устно и писмено на следващата редовна сесия на 

Общински съвет – Габрово. 

 Благодаря. 

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН КОКАЛАРОВ, 

 

В отговор на Ваше питане от заседание на Общински съвет – Габрово, проведено на 

31.10.2024 г., Ви уведомявам следното: 

mailto:Gabrovo@Gabrovo.bg


Ниво на конфиденциалност 0  

[TLP-WHITE] 

 

Дейностите по поддържане на зелената система се извършват по график съобразно 

необходимостта, възможността, категорията и интензитета на поддържане на всеки отделен 

обект. В периода на усилена вегетация, дейността на групите е свързана основно с косене, а в 

останалите периоди се извършва премахване и кастрене на клони и дървета по получени сигнали 

и при създадена необходимост, почистване на речни корита, опесъчаване против заледяване и 

почистване на алейна мрежа от сняг, реконструиране или изграждане на обекти от зелената 

система.   

Уведомявам Ви, че към момента описаната от Вас алея е почистена от храсти и надвиснали 

клони. 

 

 

С уважение,     / П / 

 

ТАНЯ ХРИСТОВА 

Кмет на Община Габрово 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


